



Canadian Association of
Professional Immigration Consultants
L'Association Canadienne des
Conseillers Professionnels en Immigration



Immigration and
Refugee Board of Canada

Commission de l'immigration
et du statut de réfugié du Canada

Dear members of the IRB Consultative Committee (IRB CC),

I am pleased to inform you that earlier today, [the Minister of Immigration, Refugees and Citizenship Canada announced the appointment of Manon Brassard as Chairperson of the Immigration and Refugee Board of Canada \(IRB\)](#) effective July 23, 2023.

I am confident that the IRB, under Manon's leadership, will continue to benefit from the strong and constructive relationships we have forged together to deliver on its important mandate. I am equally confident that the new Chairperson will benefit, as I have, from your wealth of experience, your deep knowledge as well as your passion for continually strengthening our immigration and refugee determination systems.

Best of luck to all of you and thanks again for some wonderful and productive years together!

Chers/ères membres du Comité consultatif (CC) de la CISR,

J'ai le plaisir de vous informer que, plus tôt aujourd'hui, [le ministre de l'Immigration, des Réfugiés et de la Citoyenneté du Canada a annoncé la nomination de Manon Brassard au poste de présidente de la Commission de l'immigration et du statut de réfugié du Canada \(CISR\)](#), à compter du 23 juillet 2023.

Je suis persuadé que la CISR, sous la direction de Manon, continuera à bénéficier des relations solides et constructives que nous avons établies ensemble pour remplir son mandat important. Je suis également convaincu que la nouvelle présidente bénéficiera, comme je l'ai fait, de votre vaste expérience, vos connaissances approfondies et de votre passion pour le renforcement continu de nos systèmes d'immigration et de détermination du statut de réfugié.

Bonne chance à vous tous et merci encore pour ces merveilleuses et productives années passées ensemble!



Canadian Association of
Professional Immigration Consultants

L'Association Canadienne des
Conseillers Professionnels en Immigration

